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Risskov d. 18. April 2003 

 
Nyhedsbrev 

 
 
Til interessenterne i Vestrup Nord Vindmøllelaug I/S. 
 
Den 15. marts blev det årlige interessentskabsmøde afholdt på Dalbyover kro. I alt 20 
interessenter mødte frem. Mødereferatet er vedlagt dette brev. 
 
På interessentskabsmødet blev både bestyrelsen og suppleanterne genvalgt, så bestyrelsen 
ser fortsat således ud: 
 
 Navn Adresse Postnr. By Tlf.nr. 
Formand Frede Laursen Hobrovej 217 - Gravlev 9520 Skørping 98375116 
Næstformand Allan Steen 

Christensen 
Rønnevej 3 - 
Harridslev 

8900 Randers 86442424 

Kasserer Jørgen Gammelby Færgevej 61 - Udbyhøj 8970 Havndal 86472124 
Sekretær Kim Plauborg Skelagervej 230 8200 Aarhus N 86168131 
Best. medlem Kaj Skalski Georgsminde 17 8900 Randers 86416231 
1. suppleant: Frits Dahl Søndergaardsvej 24 8900 Randers 86474051 
2. suppleant: Benny Adriansen Hobrovej 69 8900 Randers 86405974 
 
 
Siden mødet blev afholdt, har bestyrelsen valgt at sælge laugets øresundsobligationer, da 
disse i marts nåede kurs 100 og dermed havde udtømt deres potentiale. 
 
Vindmøllen har indtil udgangen af april måned 2003 produceret 6,9 millioner kWt , hvilket er 
en smule over de budgetterede 6,6 millioner kWt. De første 4 måneder af 2003 har 
vindmæssigt været meget svingende. Januar, marts og april var forholdsvis gode, mens 
februar har været den ringeste registerede februar nogensinde (dvs. siden 1979). Men det er 
jo som bekendt svært at spå om vejret, så mon ikke det alligevel bliver et godt vindår i år. 
 
 
 
 
 

Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 
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Mødereferat 
 

Møde: Interessentsskabsmøde  
 
Mødedato: 15. marts 2003 kl. 12.00 
  
Mødested: Dalbyover Kro  
 
Deltagere: Bestyrelsen: Frede Laursen (FL), Allan Steen Christensen (ASC), Jørgen 

Gammelby (JG), Kaj Skalski (KS) og Kim Plauborg (KP). 
20 interessenter inkl. bestyrelsen. 
  

Fraværende:  
 
Referent: Kim Plauborg 
 
Interessentsskabsmøde 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 
2. Valg af stemmetæller og referent. 
3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
4. Forelæggelse af regnskab med bestyrelsens indstilling til anvendelse 

af overskud eller inddækning af tab, samt forelæggelse af budget for 
det kommende år. 

5. Valg af interessenter til bestyrelsen og suppleanter. 
6. Valg af revisor. 
7. Forslag fra bestyrelse og interessenter. 
8. Eventuelt. 

 
1. Valg af dirigent 
FL bød velkommen til de fremmødte. 
Allan Steen Christensen (ASC) blev forslået af formanden til dirigent og valgt.  
ASC konstaterede, at mødet var lovligt indkaldt. 
 
2. Valg af stemmetæller og referent 
Frits Dahl og Karla Smed blev valgt til stemmetællere.  
KP blev valgt til referent. 
 
3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
FL berettede, at vindmøllen i 2002 har produceret 1,3 millioner kWt, hvilket er en smule over 
de budgettede 1,26 millioner kWt. 
Bestyrelsen har deltaget i Danmarks Vindmølleforenings Vindtræf, som blev afholdt hos LM 
Glasfiber, der laver vinger til vindmøller.  
Forsikringsaftalen med Codan udløb ultimo 2002, og bestyrelsen har derfor kigget på et par 
forskellige muligheder for gentegning af forsikringen. Efter evaluering af resultaterne valgte 
bestyrelsen igen at tegne forsikringen hos Codan. Aftalen er igen 5-årig, og betingelserne er 
mage til den tidligere aftale med undtagelse af, at aftalen ikke dækker underproduktion, som 
følge af for lidt vind. Serviceaftalen med NEG Micon er også blevet gentegnet på de samme 
betingelser. 
 
ASC tilføjede, at der endnu ikke er opnået en aftale om installering af seperate elmålere til 
hver enkelt af de 5 Vestrup møller. Mølle 1 har nu leveret alle de fuldlasttimer, der giver den 
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høje afregning. Mølle 5, dvs. vores vindmølle, mangler ca. 1 million kWt før den 
også må over på den lave takst. 
 
KS supplerede med yderligere nogle facts for året, der gik.  

Vindmøllen har kørt 326 dage.  
Den har stået stille 834 timer p.g.a. manglede vind. 
Der er blevet udført 2 serviceeftersyn. 
Modemet er blevet skiftet efter et lynnedslag. 
Desuden er en nylon konus blevet udskiftet. 

 
Overvågningsaftalen med NEG Micon er blevet ændret, således at der nu er 24 timers 
overvågning af møllen mod tidligere kun 15 timer. 
 
En interessent spurgte, hvordan afregningen kunne forventes at blive på det frie elmarked. 
ASC forklarede, at man reelt ikke er sikret noget på det frie elmarked, mens vi på den 
gældende overgangsordning er sikret 43 øre/kWt i de første 10 år af vindmøllens levetid. 
Bestyrelsen forventer naturligvis, at lauget forsætter under denne overgangsordning så 
længe som muligt. 
 
En interessent spurgte om muligheden for at opgradere møllen fra de 600 kW til f.eks. 1,2 
MW. 
Bestyrelsen svarede, at mulighederne for dette formentlig ikke er ret store. Andre i området 
har fået afslag på lignende forespørgsler, og vores vindmølle har allerede den maksimalt 
tilladte højde for området. En sådan modifikation ville også give en øget risiko for problemer i 
stil med dem, vi så med gearkassen. 
 
Bestyrelsens beretning godkendes enstemmigt. 
 
4. Forelæggelse af regnskab 
JG gennemgik nøgletallene i regnskabet for 2002 samt budgettet for 2003. 
Der er i alt blevet udbetalt 536 kr./andel i 2002. 
Opsparingen er nu oppe på 400.000 kr., hvoraf 153.000 kr. er anbragt i obligationer og 
resten på en ”højrente” konto i Harridslev andelskasse. Opsparingen forsætter de næste 2 
år, indtil vi når 500.000 kr. Bestyrelsen har diskuteret mulighederne for at investere en større 
andel af pengene i obligationer, men da den mulige gevinst p.t. er meget lille sammenlignet 
med den risiko, man trods alt udsætter laugets kapital for, har bestyrelsen valgt at sætte 
dette i bero indtil videre. 
Kapitalen i DV Energi Amba (3.000,- kr.) er et indskud, som vil blive refunderet den dag, DV 
Energi er kommet ordentligt igang. 
 
Regnskabet godkendes enstemmigt. 
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5. Valg af interessenter til bestyrelsen og suppleanter 
Frede Laursen og Jørgen Gammelby fra bestyrelsen var på valg. De var begge to villige til 
genvalg, og da der ikke var øvige, der ønskede at stille op, blev de valgt enstemmigt. 
Suppleanterne Frits Dahl og Benny Adriansen var ligeledes på valg. De var begge to villige til 
genvalg, og da der ikke var øvige, der ønskede at stille op, blev også de valgt enstemmigt. 
Bestyrelsen dannes derfor forsat af følgende interessenter: 
 
Frede Laursen 
Allan Steen Christensen 
Jørgen Gammelby 
Kim Plauborg  
Kaj Skalski 
1. suppleant: Frits Dahl 
2. suppleant: Benny Adriansen 
 
6. Valg af revisor 
Ligesom sidste år skønnes det ikke nødvendigt at vælge en intern revisor, da lauget ikke 
fører en decideret kassebog. Det blev dog bemærket, at da dette står i vedtægterne, bør der 
stilles et ændringsforslag til denne paragraf. Paragraffen kan evt. omformuleres, således at 
”revisor” erstattes med ”bilagskontrollant”. 
 
7. Forslag fra bestyrelse og interessenter 
ASC konstaterede, at der ikke er kommet nogen forslag til bestyrelsen. 
 
8. Eventuelt 
En interessent spurgte, om det var muligt at få besked per email om opdateringer på 
hjemmesiden.  
KP oplyste, at det godt kan lade sig at gøre, hvis man sender en email til 
kim.plauborg@get2net.dk og skriver, at man ønsker det. 
 
Februar-nummeret af månedsmagasinet Naturlig Energi blev uddelt til alle de fremmødte. 
 
ASC takkede for god ro og orden, og FL takkede ASC for at have påtaget sig dirigentrollen. 
 
Mødet sluttede kl. 13.00. 
 
Lauget var herefter vært ved et lettere traktement. 


